
Sundhedsudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 19. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 65
Kan ministeren bekræfte, at nogle kommuner har sat den tid de anvender til at
behandle ansøgninger om tilskud til høreapparater helt op til 6 måneder? Finder
ministeren at dette er med til at højne behandlingen af høretab hos borgerne,
og hvorledes vil ministeren sikre, at denne administrationstid ikke fortsat vil blive
længere i takt med at kommunerne skal spare?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karl H. Bornhøft (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karl.Bornhoft@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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